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Brothers, Sisters, Siblings, 
 
We are pleased to inform you that yesterday marked the conclusion of the negotiation caucus with the 
Expertech team. After months of intense discussions, we have received a final offer from Expertech. 
  
This offer represents a significant milestone in our negotiation efforts. We would like to express our 
gratitude to each and every one of you for your continued support and commitment throughout this 
process. 
  
In the coming weeks, we will hold the ratification meetings to decide how to proceed with this offer. It is 
essential that every member actively participates in this decision-making process to ensure that our voices 
are heard. 
  
Stay tuned for more information on the dates and details of the ratification meetings. Together, we will 
continue to defend our rights and work for a brighter, more equitable future for all. 

 

 

Solidarity, 

 

Your bargaining committee, 

 

Eric Johnson Patrick Léveillé 
Paulo Duarte Pierre Tremblay 
Kevin Klan Gaétan Turcotte 
Harold Hellings Benoit Laurendeau 
Emilio DiFrancesco Jean Bacon 
Patricia Bond                  Natacha Duquette  

 
Robin Dudley, National Representative Jean-Stéphane Mayer, National Representative 
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Consœurs, confrères, camarades, 
 
Nous sommes heureux de vous informer qu'hier a marqué la conclusion du caucus de négociation avec 
l'équipe d'Expertech. Après des mois de discussions intenses, nous avons reçu une offre finale de la part 
d’Expertech. 
  
Cette offre représente un jalon significatif dans nos efforts de négociation. Nous tenons à exprimer notre 
gratitude à chacun d'entre vous pour votre soutien continu et votre engagement tout au long de ce 
processus. 
  
Dans les semaines à venir, nous entamerons les rencontres de vote pour décider de la suite à donner à 
cette offre. Il est essentiel que chaque membre participe activement à ce processus décisionnel pour 
garantir que nos voix soient entendues. 
  
Restez à l'écoute pour plus d'informations sur les dates et les détails des rencontres de vote. Ensemble, 
nous continuerons à défendre nos droits et à œuvrer pour un avenir plus juste et équitable pour tous. 
                  

                        

Solidarité, 

 

Votre comité de négociation,   

Patrick Léveillé Eric Johnson 
Pierre Tremblay Paulo Duarte 
Gaétan Turcotte Kevin Klan 
Benoit Laurendeau Harold Hellings 
Jean Bacon Emilio DiFrancesco 
Natacha Duquette        Patricia Bond 
 
Jean-Stéphane Mayer, représentant national Robin Dudley, représentant national 


